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Protokół Nr 6/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 28 czerwca 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Marek Statkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Marek Statkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i 

powitał wszystkich obecnych. 

 Wiceprzewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Wiceprzewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Wiceprzewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Wiceprzewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia, 

który stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca maja br.   

4. Spółki gminy i ich sprawozdania finansowe za 2021r. 

5. Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych.  

6. Wykonanie budżetu gminy za 2021r. 
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7. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja  przyjęła porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3. 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca maja br.  

 Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie Nr 

5/2022 z dnia 26 maja 2022r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie 

wymaganym Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - 

sesja. 

Wiceprzewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 5/2022 z dnia 26 

maja 2022r. 

 Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 26 maja 2022r. 

  

 Komisja głosami: za – 10, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia Nr 

45/2022  z dnia 26 maja 2022r. 

Ad. pkt. 4. 

  Spółki gminy i ich sprawozdania finansowe za 2021r.  

a) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne w Opocznie Sp. z o.o. 

Robert Grzesiński – Prezes MPK Sp. z o.o. – przedstawił sprawozdanie finansowe spółki za 

2021r., które stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, radny Jerzy Pręcikowski, radna Anna Zięba, 

Prezes MPK Robert Grzesiński. 

Komisja przyjęła sprawozdanie do wiadomości. 

 b) Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Opocznie Sp. z o.o.   

Marcin Jędrasik – Prezes ZGM Sp. z o.o. – przedstawił sprawozdanie finansowe spółki za 

2021r., które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Statkiewicz, Prezes ZGM Marcin Jędrasik. 

Komisja przyjęła sprawozdanie do wiadomości. 

 c) Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Opocznie Sp. z o.o. 

Krzysztof Owczarski – Prezes PGK Sp. z o.o. - przedstawił sprawozdanie finansowe spółki za 

2021r., które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radny Andrzej Rożenek, radny Jerzy 

Pręcikowski, Prezes PGK Krzysztof Owczarski. 
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Alicja Szczepaniak – radna – prosi o przygotowanie informacji dotyczącej przychodów z 

recyklingu za rok 2020 i 2021. 

Andrzej Rożenek – radny – prosi o przygotowanie informacji dotyczącej średniego 

wynagrodzenia pracowników fizycznych oraz umysłowych w Przedsiębiorstwie Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie. 

Komisja przyjęła sprawozdanie do wiadomości. 

W związku z problemami technicznymi Komisja przeszła do realizacji pkt. 6 porządku obrad. 

Ad. pkt. 6. 

Wykonanie budżetu za gminy za 2021r. 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła informację.  

Wykonanie budżetu za 2021r., wyjaśnienia do wykonania budżetu za 2021r., dane 

uzupełniające do wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2021r., sprawozdanie finansowe, 

uchwała RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej oraz opinia RIO o sprawozdaniu 

Burmistrza z wykonania budżetu za 2021r. stanowią załącznik do protokołu z XLVIII sesji 

Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 30 czerwca 2022r.   

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5. 

Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych. 

Krzysztof Owczarski – Prezes PGK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

Komisja zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez Wydział Funduszy 

Europejskich Urzędu Miejskiego w Opocznie, który stanowi załącznik nr 5a do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Statkiewicz, Prezes PGK Krzysztof Owczarski. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 7.  

 Zaopiniowanie materiałów na sesje. 

A) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Opoczna wotum zaufania. 
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Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Opoczna wotum zaufania stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

B) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek zwrócił się z prośbą, aby ppkt. f został zaopiniowany przed 

ppkt. c. 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Opoczno za 2021 rok, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 7 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Opoczna, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił uchwałę RIO w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej oraz opinię RIO o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu za 2021r. 

/załącznik do protokołu z XLVIII sesji RM w Opocznie/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

f) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu roku 2023 i 2024, 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich  - przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 9 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrała: radna Jadwiga Figura, Dyr. Wydz. FE. Sylwia Olędzka. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania                    

i  wykupu,  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022 – 2038; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 11 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 12 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Opoczno 2030, 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich  - przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 13 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

h) współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Opoczno a Gminą Sunnfjord z Norwegii, 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich  - przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 14 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Dyr. Wydz. FE Sylwia Olędzka. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Opoczno na rok szkolny 2022/2023, 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 15 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Opoczno 

publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych,  
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Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 16 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

k) rozpatrzenia petycji przeciwko planom przekształcenia Szkoły Podstawowej                      

w Wygnanowie,  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

l) rozpatrzenia skargi Pana D.R., dotyczącej remontu budynku przy ul. Dworcowej 2                  

w Opocznie, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr  18 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

m) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

n) zmiany składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr  20 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

o) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Opocznie na rok 2022.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr  21 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

Ad. pkt. 8.  

 Zapytania i wolne wnioski. 

Radna Jadwiga Figura: 

- w imieniu mieszkańców prosi o podcięcie drzew (w odpowiednim do tego momencie) na ul. 

Piotrkowskiej, które zahaczają o linie wysokiego napięcia; 

- poruszyła temat budowy wiaty śmietnikowej przy ul. Kopernika nr 12 i 14. Prosi o podjęcie 

odpowiednich kroków celem przejęcia terenu na ten cel od Spółdzielni Mieszkaniowej. 
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Do wniosku radnej odniósł się Z-ca Burmistrza Andrzej Kacprzak. 

 

Ad. pkt. 10. 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 12.10. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        

 

 Wiceprzewodniczący Komisji  

                                                                                       Marek Statkiewicz 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 

 

 

  


